
 

 
Minnesanteckningar styrgruppsmö te 
SWETRAU 

Datum 2022, 08-09 september (Fysiskt möte - Central Hotel, Stockholm) 
  
 
Mötesdeltagare: 
Styrgrupp: Lars Lundberg, Gunilla Wihlke, Hans Berg, Ulrika Arvidsson, Shahin Mohseni, Maria 
Håkansson, Per Örtenwall 
 
RC Syd: Susanne Albrecht 
 
Frånvarande: Denise Bäckström, Helén Boije, Wilhelm Wallquist, Thomas Troëng 
 
 
 

1. Mötet öppnas av registerhållare Lars Lundberg 
 

2. Val av mötespresidium. Lars Lundberg valdes till mötesordförande och Gunilla Wihlke 
till mötessekreterare.  
 

3. Föregående mötesprotokoll genomlästes och godkändes. 
 

4. Lars meddelar att han kommer avgå som registerhållare vid årsskiftet 2022-23. 
Shahin har avgått som vetenskaplig sekreterare på SFAT och kommer att ersättas av 
Dominika Högberg i styrgruppen. 
Gunilla ersätter Tina som administrativt stöd under 2022 eller till dess att ersättare utsetts.  
 

5. Planering för kommande verksamhetsår:  
Q4 – sista inlämning 25 september 
Användarmöte 22 november  
Besked om ekonomi från NKR ca 23/12 
Q1 verksamhetsrapport februari 2023 
Årsrapport 2022 maj 2023 
Användarmöte juni 2023 publicering av årsrapport. 
 
Fokus på vårdkvalitet  
Deltagande i sjukvårdsregionmöten  
Mer information angående täckningsgrad på användarmöten  
 

6. Lars visar presentationer från användarmöte, kirurgveckan och regionalt möte i SÖSR 
avseende täckningsgrad, kompletta registreringar inom 30 dagar.  
 
 
 



 
 
 

7. Diskussion angående föreslagen ny kvalitetsindikator; tid till DT, GCS <9. Bör 
presenteras med median och spridningsmått (box-plot). Få fall per år, varför data bör 
presenteras för ett längre tidsintervall, exempelvis tre år. 
 

8. Tre AIS-instruktörer i Sverige varav en snart går i pension. Fler instruktörer behövs. 
SweTrau och Strada kommer att diskutera detta med AAAM i september.  
 

9. NKR poängterar att kvalitetsregistren ska ha fokus på ökad vårdkvalitet, forskning får 
inte vara huvudsyftet.  

 
10. Registeruttag 

- Inga nya ansökningar inför detta möte, men förväntas komma senare i höst. 
 

11. Punkter för användarmötet 22 november  
- Föreläsning från forskare som fått registerdata 
- Presentation från universitetssjukhus, förslagsvis från UAS eller Örebro  
- Presentation från akutsjukhus; förslag Sundsvall 
- Presentation av Lars och eventuell ersättare 
 

12. Övriga punkter; 
Ulrika, önskemål om ett ”årshjul” för att registrerarna får in data innan uttag. Beslutat att 
information ges på användarmötet när senaste registrering för årsrapporten sker.  
 

13. Höstens möten: ¨ 
10 oktober 16-17 digitalt möte via Teams 
21 november 16-17 digitalt möte via Teams 
 

14. Mötet avslutas 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 

 


